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Dneska jsem se účastnila přijetí delegace ze Slovenska. Tu vedl Martin 
Fedor předseda parlamentního výboru pro obranu a bezpečnost, bývalý 
ministr obrany Slovenské republiky. Doprovázeli jej Pavol Hladký a Milan 
Laurenčík, členové téhož výboru, a jejich tajemník pan Ludovít Fridrich.

      

  

Společně jsme hovořili o možnostech spolupráce České a Slovenské republiky 
v oblasti obrany. Obě naše země totiž čelí úsporným opatřením, která se 
dotýkají i resortu obrany. Proto nastala vhodná doba pro dialog o společné 
spolupráci (tzv. poolingu) například v oblasti letectva, výcviku či 
vzdělávání, velení operací, společných armádních nákupů či logistiky. 

  

Krátce jsme také probírali navyšování počtu vojáků v Afghánistánu. Česká 
republika nedávno schválila navýšení počtu vojáků na rok 2011 o 180 na 
celkový počet 720. Slovenská republika také do Afghánistánu vyšle více 
vojáků v porovnání s předchozím obdobím. 

  

S představiteli slovenské delegace budeme moci navázat na naši debatu v 
rámci cesty našeho zahraničního výboru na Slovensko, kam pojedeme 
24. listopadu.

  

Přijaté usnesení o počtu vojáků v zahraničních misích z 3.11. je zde:
http://www.psp.cz/sqw/text/text2.sqw?idd=66308
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